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Jeg undrer mig… 

 

Vi har en Naturstyrelse der meget gerne fortælle om alle de tiltag de gør for at få handicappe ud i naturen. 

 

Samtidig har vi også en Naturstyrelse som over flere år er blevet gjort opmærksom på de spærre adgangen 

til skove og naturområder med bomme, kæder m.v. Det gælder både borger i kørestole, med barnevogne, 

store cykler m.v. 

Der er ikke så meget som kommet et eneste svar på de henvendelser. 

 



Hvorfor er det at jeg synes det er lidt mærkeligt, virker som om man ikke ved hvad man selv taler om. For 

det er tydeligt at man her ikke kan komme forbi hverken med barnevogn eller i kørestol.  

Det på trods af den her skov er en skov hvor Naturstyrelse i øjeblikket meget gerne vil havde borgerne ud og 

høre krondyrene brøle. 

 

Hvorfor er det at man har så travlt med alle mulige nye faciliteter, når noget så simpelt som en skovtur ikke 

kan lade sig gøre. 

 

Jeg ved der I over 25 år har eksisteret systemer der tillader adgang for folk i kørestole, med barnevogne m.v. 

samtidig med der er spærret for indkørsel med biler m.v. Men Naturstyrelsen mener nok at de ved bedre… 

Og vedbliver med at spærre skovene af for borger i kørestole, med barnevogne m.v.  

 

En meget kraftig opfordring. Få løst de simple udfordringer der gavner RIGTIG mange først. Og det er at 

fjerne bomme m.v. så der er adgang for alle.  


